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1. Goedkeuren verslag vorige zitting 

Geen opmerkingen 

2. Personeel: stand van zaken personeelsbezetting en 
selectieplanning voorjaar 2022 (Mieke Vandoorne) 

Willy Vandemeulebroucke: Kunnen we geen groenarbeiders aantrekken van “De Waak”?   

Carlo Daelman: Er is nu reeds iemand die van “De Waak” komt. Verder heeft “De Waak” meestal 

doelgroepmedewerkers die een soort van begeleiding nodig hebben die wij niet kunnen geven. 

 

Kathleen Duchi: Er is een nieuwe startbaan voorzien met als graad E1-E3. Ik dacht dat we minder 

medewerkers zouden in dienst nemen van deze graad? 

Mieke Vandoorne: Nu en dan nemen we nog iemand aan als starter met niveau E1-E3. Dit meestal 

met de bedoeling om deze werknemers te laten doorstromen naar niveau D1-D3 (vakman). 

 

Thomas Guillemyn: Wat is een deskundige hoteldiensten? 

Mieke Vandoorne: Dit is een medewerker die de brede organisatie van het poetsgebeuren op zich 

neemt. Deze persoon werkt het poetsbeleid uit en doet ook het contractbeheer van de “soft facilities” 

(outsourcing). 

 

Thomas Guillemyn: Wat omvat de functie “projectcoördinater”? 

Mieke Vandoorne: Dit is de medewerker die de stadsbrede projecten opvolgt (niveau ingenieur). 

Kathleen Duchi: Zal de hoteldeskundige een deel van de taken van de huidige technisch medewerker 

poets overnemen? 

Mieke Vandoorne: Deze medewerkers sturen voornamelijk de teams aan en zijn minder bezig met 

het overkoepelende beleid en beheer. 

 

Willy Vandemeulebroucke: Vroeger stonden de gebouwverantwoordelijken in voor de schoonmaak 

van het eigen gebouw (bv directeur van school). Waarom gebeurt de coördinatie niet vanuit deze 

mensen?  

Mieke Vandoorne: We zijn ervan overtuigd dat een centrale aansturing zal leiden tot 

efficiëntiewinsten in de organisatie. Dit oa door uniforme tools, afspaken, opleidingen… 

Stefan Himpens: Niet iedere gebouwverantwoordelijke is even goed op de hoogte van het 

poetsgebeuren. Ook om de nodige vervangingen te vinden is het als gebouwverantwoordelijke niet 

evident. Het is dan beter dat dit centraal aangestuurd wordt door iemand die gespecialiseerd is in de 

materie. 



Carlo Daelman: Er is momenteel een krapte op de arbeidsmarkt van poetspersoneel. Het is inderdaad 

makkelijker als alles centraal wordt aangestuurd om zo vervangingen en verschuivingen te kunnen 

voorzien. Alles wordt nu wel opgevolgd om te kunnen bepalen of deze nieuwe manier van werken 

leidt tot efficiëntiewinst. 

3. Beleidsrapporten aanpassing meerjarenplan 20-25 
(aanpassing 2021-2) (Ellen Vandeputte en Stefan Himpens) 

Inhoudelijk (Ellen Vandeputte) 

Inge Bossuyt: Ivm subsidies van Efin. Deze zijn niet enkel voor 2020 maar ook voor 2021. Ik heb er 

nog geen gezien voor Harelbeke? 

Stefan Himpens: Vorige week was er een dossier in het college voor 82.000 EUR. 

Financieel (Stefan Himpens) 

Kathleen Duchi: We weten nu dat de steun die we kregen van de overheid ivm het bestrijden van de 

Coronacrisis (ivm leeflonen) niet moet worden opgenomen tegen eind 2021 maar dat deze termijn 

werd verlengd. In het budget werd 25.000 EUR voorzien voor mogelijke terugbetaling van middelen 

die we kregen ivm Corona. Komt dit te vervallen? 

Stefan Himpens: Dit komt inderdaad mogelijks te vervallen (of deels te vervallen). 

 

Kathleen Duchi: Mbt de kosten voor energie: in welke mate is er ook rekening gehouden met het 

warmtenet? 

Stefan Himpens: Er werd rekening gehouden met de gebouwen die reeds zijn aangesloten. Er is nog 

geen rekening gehouden met de gebouwen die nog moeten worden aangesloten omdat we daar nog 

geen zekerheden hebben van Fluvius (bv qua aansluitingskost) 

 

4. Varia 

Geen varia punten. 

 
De zitting wordt afgesloten. 

 
 

De verslaggever 

Filip Hellyn 
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